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P R O T O K Ó Ł  Nr XV/12 
 
z  XV sesji Rady Gminy w Szelkowie, odbytej  w Gminnym Ośrodku Kultury                  
w Starym Szelkowie, dnia 26 stycznia 2012r.   
 
Obrady rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 12.00.  
 
Obradom przewodniczył  Janusz Ruszczyński – Przewodniczący  Rady  Gminy                   
w Szelkowie, który stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi   
100%  składu Rady Gminy. 

Przewodniczący obrad przywitał  radnych Rady Gminy w Szelkowie, sołtysów, 
Wójta Gminy Szelków, Starostę Makowskiego, Sekretarza Gminy Szelków, Skarbnika 
Gminy Szelków, kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów placówek 
oświatowych, przedstawicieli organizacji społecznych, przedstawiciela Terenowego 
Zespołu Doradców w Makowie Maz. oraz wszystkich  zaproszonych i obecnych na   
XV sesji  Rady Gminy w Szelkowie. 

Następnie przedstawił porządek obrad uwzględniając proponowane zmiany. 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Szelków między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szelków 

na lata 2012-2020. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szelków na rok 2012. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 
stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu lub osób uprawnionych 
do udzielania tych ulg. 

8.  Informacje. 
9.  Wolne wnioski i zapytania. 

    10. Zamknięcie obrad. 
 
Przy obecności 15 radnych na XV sesji, Rada Gminy w Szelkowie jednogłośnie 
przyjęła przedstawiony porządek obrad. 
 
Ad. pkt. 3 
 

Przewodniczący obrad  wystąpił z wnioskiem  o odstąpienie od odczytania 
protokołu z XIV sesji Rady Gminy w Szelkowie, odbytej  w dniu 29 grudnia 2011r.   
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Przewodniczący obrad poinformował, że protokół znajduje się u pracownika Pani 
Justyny Godlewskiej w Urzędzie Gminy w Szelkowie i  jest do wglądu  dla 
zainteresowanych. 
 
                  Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 
protokółu z  poprzedniej sesji  bez odczytania. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

 
                              Za przyjęciem  wniosku  głosowało  -  15 radnych, 
                              przeciw nie było, 
     nikt się nie wstrzymał. 
 
                Rada Gminy w Szelkowie przyjęła jednogłośnie wniosek o przyjęcie 
protokółu z  poprzedniej sesji  bez odczytania. 
 
Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie protokół z XIV sesji Rady 
Gminy w Szelkowie, odbytej  w dniu 29 grudnia 2011r.   
 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
                              Za przyjęciem  wniosku  głosowało  -  15 radnych, 
                              przeciw nie było, 
     nikt się nie wstrzymał. 
 
                Rada Gminy w Szelkowie przyjęła jednogłośnie protokół z XIV sesji Rady 
Gminy w Szelkowie, odbytej  w dniu 29 grudnia 2011r.   
 
Ad. pkt. 4 
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków przedstawił sprawozdanie                   
z działalności między sesjami od dnia 29 grudnia 2011r. do dnia 26 stycznia 2012r. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
Do przedstawianego sprawozdania uwag nie było. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności Wójta 
Gminy Szelków między sesjami. 
 
                             W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
                              
                             Za przyjęciem  sprawozdania głosowało  - 15 radnych, 
                             przeciw nie było, 
           nikt się nie wstrzymał. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Gminy w Szelkowie przyjęła  
jednogłośnie przedstawione sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Szelków między 
sesjami. 
 
Ad. pkt. 5 
 
Alicja Malinowska – Skarbnik Gminy Szelków poinformowała, że wieloletnią 
prognozę  finansową opracowano zgodnie z art. 226 ustawy o finansach publicznych  
i założeniami jakie przyjęto do budżetu państwa na rok 2012. Dochody bieżące 
skalkulowano jak w roku ubiegłym, gdyż planuje się wyższe wpływy do budżetu  
z tytułu podatku rolnego i dobrowolne wpłaty na budowę przydomowych oczyszczalni. 
Dużo więcej spodziewany się pozyskać środków na projekty realizowane z udziałem 
środków unijnych, a konkretnie na działania: 
- ,,Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu” w kwocie 1.717.890,88 zł,  
- ,,Budowa hali sportowej” w kwocie 1.423.084,59 zł, 
- ,,Budowa przydomowych oczyszczalni w kwocie 457.312,50 zł,  
- ,,Remont świetlicy wiejskiej w Nowym Strachocinie” na kwotę 205.474,00 zł, 
- ,,Rekultywację wysypiska odpadów w Chylinach” w kwocie 719.712,92 zł  
oraz dotacja do wybudowanego wodociągu w kwocie 1.471.994,00 zł.  
Nadmieniła, że na powyższe zadania zostały złożone wnioski. Pozytywnie został już 
rozpatrzony wniosek na budowę hali sportowej, oczekuje się na podpisanie umowy. 
Podpisano już umowę na ,,Remont budynku pełniącego funkcję społeczno – kulturalną 
– świetlica w Nowym Strachocinie”. Odnośnie ,,Termomodernizacji budynków 
użyteczności publicznej” poinformowała, że ze względu na negatywne rozpatrzenie 
wniosku przesunięto w/w zadanie na lata następne. Poinformowała, że 9 stycznia br. 
wpłynęła już dotacja ze środków unijnych na wybudowany wodociąg.  
Przypomniała, że Gmina ma znaczne pożyczki i kredyty. Nadmieniła, że na koniec 
2011 roku jest to kwota 3.667.718,09 zł, ale ze względu na ambitne plany w 2012 roku 
planuje się zaciągnięcie dalszych długoterminowych zobowiązań tj. pożyczek  
i kredytów na kwotę 750.000,00 zł. Dług na koniec 2012r. po spłacie rat 
przypadających na 2012r. w kwocie 1.385.217,09 zł wyniesie 3.032.501,00 zł. 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że przedstawiona informacja jest dla sołtysów, 
ponieważ radni Rady Gminy w Szelkowie dnia 10 stycznia br. analizowali projekt 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szelków na lata 2012-
2020. Nadmienił, że jest to prognoza finansowa, która na pewno ulegnie zmianie. 
 
Pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Szelkowie – Marek Dzikowski odczytał 
projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szelków na lata 
2012-2020. 

 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szelków na lata 2012-2020. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

                                  
                          Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych,   
                            przeciw nie było, 
                            nikt się nie wstrzymał. 
 
                               Uchwała Nr XV/74/2012 została przyjęta jednogłośnie. 
                           Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 6 
 
Alicja Malinowska - Skarbnik Gminy Szelków poinformowała, że Rada Gminy 
uchwala budżet Gminy w formie uchwały budżetowej na rok budżetowy. Uchwała 
budżetowa stanowi podstawę gospodarki finansowej Gminy w roku budżetowym.  
Nadmieniła, że  nie otrzymaliśmy na koniec roku dotacji w kwocie 1.471.994,00 zł na 
wybudowany wodociąg. Dnia 9 stycznia 2012r. Gmina otrzymała dotację ze środków 
unijnych na wybudowany wodociąg w kwocie 1.471.994,00 zł. Kwotę tę dopisano do 
budżetu Gminy po stronie dochodów. Kolejna sprawa, która zarzutowała na dochody to 
ich zmniejszenie o – 136.511,87 zł. Podpisano umowę na dofinansowanie ze środków 
unijnych na budowę hali mniejsze jak się spodziewano. Nadmieniła, że po zmianach 
dochody Gminy wzrosły o kwotę 1.335.482,13 zł i wynoszą 14.812.386,51 zł. 
Otrzymane środki przeznaczono na spłatę kredytu w kwocie 950.000,00 zł. Nadmieniła, 
że postanowiono pobrać mniejszy kredyt o 300.000,00 zł  na zadania zaplanowane do 
wykonania w 2012 roku. Poinformowała, że przyznano mniejszą  
o 136.511,87 zł kwotę dotacji na ,,Budowę hali sportowej” uzupełniono środkami  
z otrzymanej dotacji. Kwotę 7.200,00 zł przeznaczono na rezerwy celowe. Kwotę 
3.690,00 zł przeznaczono na wyłapywanie bezdomnych zwierząt do czego obliguje 
Gminy rozporządzenie Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji  z dnia 
29.08.2008r. ( Dz.U. Nr 116, poz. 753). Nadmieniła, że o kwotę 74.592,13 zł 
postanowiono zwiększyć dział dotyczący Urzędu Gminy z przeznaczeniem na 
uzupełnienie składki emerytalnej dla ZUS ( od 1 lutego br. wzrasta o 2%), na 
uzupełnienie płac dla 7 osób bowiem wzrosło stażowe, z uwagi na to, iż przepisy 
zezwoliły na zaliczenie pracy w rolnictwie do stażu pracy. Ewentualnie pozostałość 
przeznaczona będzie na podwyżki dla najmniej zarabiających pracowników. Wydatki 
budżetu po zmianach wynoszą 14.177.169,42 zł, a były 14.091.687,29 zł. Następnie 
poinformowała, że dochody po naniesionych zmianach wynoszą 14.812.386,51 zł,  
z tego: bieżące w kwocie 8.731.008,54 zł ( w tym dochody związane z realizacją zadań 
z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami  
w kwocie 1.330.360,00 zł) oraz majątkowe w kwocie 6.081.377,97 zł. Do dochodów 
bieżących zaliczyć można wpływy z podatków od osób fizycznych tj. 
- od nieruchomości w kwocie 240.401,00 zł, 
- z podatku rolnego w kwocie 650.050,00 zł, 
- z podatku leśnego w kwocie 31.172,00 zł, 
- z podatku od środków transportowych w kwocie 55.874,00 zł, 
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- od spadków i darowizn w kwocie 4.000,00 zł. 
Wpływy z podatków od osób prawnych zaplanowane są na kwotę: 
- od nieruchomości w kwocie 355.944,00 zł, 
- z podatku rolnego  w kwocie 24.795,00 zł, 
- z podatku leśnego w  kwocie 43.617,00 zł. 
Odnośnie opieki społecznej tj. na świadczenia rodzinne, zaliczkę alimentacyjną oraz 
składki na ubezpieczenie emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego 
zaplanowano dotację w wysokości 1.279.000,00 zł.  
Następnie odniosła się do subwencji ogólnej przeznaczonej na oświatę, którą otrzymano 
w wysokości 2.292.626,00 zł, zaś wyrównawczą subwencję na kwotę  2.102.808,00 zł. 
Poinformowała, że na budowę dróg zaplanowano kwotę 467.000,00 zł.  
W kwestii inwestycji poinformowała, że zaplanowano następujące kwoty z dotacji: 
- ,,Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu” w kwocie 1.717.890,88 zł,  
- ,,Budowa przydomowych oczyszczalni” w kwocie 457.312,50 zł,  
- ,,Remont świetlicy wiejskiej w Nowym Strachocinie” na kwotę 205.474,00 zł, 
- ,,Rekultywację wysypiska odpadów w Chylinach” w kwocie 719.712,92 zł  
- ,,Budowa hali sportowej z pomieszczeniami towarzyszącymi” w kwocie            
   1.423.084,59 zł. 
Na zakup samochodu dla OSP Szelków zaplanowano ze środków własnych kwotę 
215.000,00 zł. 
Następnie odniosła się do wydatków, które zaplanowano na kwotę 14.177.169,42 zł,  
z podziałem na bieżące w kwocie 7.644.269,42 zł (w tym wydatki związane z realizacją 
zadań z zakresu administracji  rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami 
w kwocie 1.330.360,00 zł) oraz majątkowe w kwocie 6.532.900,00 zł. 
Następnie poinformowała, iż na rolnictwo przeznaczono kwotę w wysokości 17.000,00 
zł, na transport i łączność kwotę 667.000,00 zł, na administrację publiczną kwotę 
1.883.663,42 zł, na Radę Gminy kwotę 151.240,00 zł. Nadmieniła, że na obsługę długu 
publicznego zaplanowano  kwotę w wysokości 165.000,00 zł. Rezerwa budżetu wynosi 
34.200,00 zł. Na remonty dróg została przeznaczona kwota ze środków własnych  
w wysokości 200.000,00 zł. Zaplanowane także wydatki inwestycyjne z udziałem 
środków na program ,,Wykluczenie cyfrowe” w kwocie 303.157,22 zł. Na koniec 
poinformowała, że na spłatę pożyczek, odsetek i kredytów zaplanowano kwotę 
165.000,00 zł. 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że projekt budżetu był poddawany analizie na 
posiedzeniu wspólnych Komisji Rady Gminy w Szelkowie. W związku z tym zwrócił 
się do Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy w Szelkowie o wyrażenie opinii 
w tej sprawie. 
 
Mirosław Ołtarzewski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Komunalnej 
Rady Gminy w Szelkowie poinformował, że Komisja Budżetu i Gospodarki 
Komunalnej Rady Gminy w Szelkowie na posiedzeniu w dniu 10 stycznia 2012r. 
analizowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szelków na lata 2012-
2020 oraz projekt budżetu Gminy Szelków na rok 2012, następnie przy obecności 



 6 

wszystkich członków Komisja Budżetu i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy  
w Szelkowie pozytywnie zaopiniowała wyżej wymienione projekty uchwał.  
 
Józef Gutowski – Przewodniczący Komisji Rolnictwa Rady Gminy w Szelkowie 
poinformował, że  Komisja Rolnictwa Rady Gminy w Szelkowie na posiedzeniu w dniu                      
10 stycznia 2012r. analizowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Szelków na lata 2012-2020 oraz projekt budżetu Gminy Szelków na rok 2012, 
następnie przy obecności wszystkich członków Komisja Rolnictwa Rady Gminy  
w Szelkowie pozytywnie zaopiniowała wyżej wymienione projekty uchwał.  
 
Urszula Owsiewska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu  
i Rekreacji Rady Gminy w Szelkowie poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, 
Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Gminy w Szelkowie na posiedzeniu w dniu  
10 stycznia 2012r. analizowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Szelków na lata 2012-2020 oraz projekt budżetu Gminy Szelków na rok 2012, 
następnie przy obecności wszystkich członków Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, 
Sportu i Rekreacji Rady Gminy w Szelkowie pozytywnie zaopiniowała wyżej 
wymienione projekty uchwał.  
 
Dariusz Bartosiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 
Komisja Rewizyjna Rady Gminy w Szelkowie na posiedzeniu w dniu  
10 stycznia 2012r. analizowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Szelków na lata 2012-2020 oraz projekt budżetu Gminy Szelków na rok 2012, 
następnie przy obecności wszystkich członków Komisja Rewizyjna Rady Gminy               
w Szelkowie pozytywnie zaopiniowała wyżej wymienione projekty uchwał.  
 
Pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Szelkowie – Marek Dzikowski odczytał 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szelków na rok 2012. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Szelków na rok 2012. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

                                  
                          Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych,   
                            przeciw nie było, 
                            nikt się nie wstrzymał. 
 
                               Uchwała Nr XV/75/2012 została przyjęta jednogłośnie. 
                           Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
O godz. 11.05 jeden Radny opuścił obrady. 
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Przewodniczący obrad zarządził 10 minutową przerwę w obradach. 
 
Po przerwie o godz. 11.20 obrady wznowiono. 
 
Ad. pkt. 7 
 
Krzysztof Kacprzycki – Sekretarz Gminy Szelków poinformował, że w przypadku 
stosowania ulg dotyczących należności podatkowych ma zastosowanie ordynacja 
podatkowa. Nadmienił, że w przypadku należności mających charakter cywilnoprawny 
mogą być stosowane ulgi, jeśli Rada Gminy określi szczegółowe zasady, sposób              
i tryb udzielania ulg w spłacie w/w należności przypadających Gminie Szelków  
i jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej  
w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskaże organy 
lub osoby uprawnione do udzielania tych ulg. Nadmienił, że do udzielenia ulg 
uprawnieni będą zgodnie z projektem uchwały: 
- Wójt Gminy w przypadku należności Gminy Szelków, 
- kierownicy jednostek organizacyjnych gminy w przypadku należności tych jednostek. 
W związku z brakiem uchwały regulującej zasady udzielania ulg w spłacie należności 
pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie Szelków i jej 
jednostkom podległym zachodzi konieczność przyjęcia przedmiotowej uchwały. 
Przyjęcie uchwały umożliwiałoby zastosowanie ulg w przypadku np. rozłożenia na raty 
kary za wycinkę drzew, opłaty za użytkowanie wieczyste.  
 
Pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Szelkowie – Marek Dzikowski odczytał 
projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg  
w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 
pomoc publiczną oraz wskazania organu lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych 
mających charakter cywilnoprawny, warunków dopuszczalności pomocy publicznej  
w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 
organu lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

                                  
                          Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,   
                            przeciw nie było, 
                            nikt się nie wstrzymał. 
 
                               Uchwała Nr XV/76/2012 została przyjęta jednogłośnie. 
                           Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt. 8 
 
Janusz Ruszczyński – Przewodniczący obrad  poinformował, że Pan Otłowski  
w dalszych ciągu wysyła pisma. Za tej kadencji wpłynęło do rady 21 pismo. Nadmienił, 
iż Pan Otłowski porusza sprawy, które zostały rozstrzygnięte przez Samorządowe 
Kolegium Odwoławcze w Ostrołęce, uznając je za bezzasadne. Pan Otłowski myli daty, 
jesteśmy zobowiązani na każde pismo odpisywać. Zarzuca, że Rada Gminy nie jest 
informowana o sprawach, które porusza Pan Otłowski w swoich pismach. 
Następnie odniósł się do pisma tj. protestu, które otrzymał od załogi Rejonu 
Energetycznego w Przasnyszu przeciwko planom łączenia rejonów i likwidacji 
Posterunku Energetycznego w Makowie Maz. PGE Dystrybucja S.A. zamierza 
połączyć Rejon Energetyczny w Przasnyszu z Rejonem Energetycznym w Ostrołęce 
oraz zlikwidować Posterunek Energetyczny w Makowie Maz. Nadmienił, że 
pracownicy tych placówek bronią się przed tym, dlatego też wystosowali protest. 
Zwrócili się z prośbą do wielu instytucji o poparcie ich postulatów.  
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie poparcie protestu przeciwko 
planom łączenia rejonów i likwidacji Posterunku Energetycznego w Makowie Maz. 
 
Przy obecności 14 radnych obecnych na XV sesji, Radni Rady Gminy w Szelkowie 
jednogłośnie poparli protest przeciwko planom łączenia rejonów i likwidacji 
Posterunku Energetycznego w Makowie Maz. 
 
Obecni na XV sesji sołtysi z wszystkich 23 sołectw jednogłośnie poparli protest 
przeciwko planom łączenia rejonów i likwidacji Posterunku Energetycznego  
w Makowie Maz. 
 

Przewodniczący obrad poinformował, że zostanie wystosowane pismo do   
PGE Dystrybucja S.A. popierające protest przeciwko planom łączenia rejonów 
Przasnysz z Ostrołęką i likwidacji Posterunku Energetycznego w Makowie Maz. 
 
Joanna Staniszewska - Starszy Doradca Powiatowego Zespołu Doradców w Makowie 
Mazowieckim zwróciła się z prośbą do sołtysów i radnych o przekazanie mieszkańcom 
informacji o szkoleniu prowadzonym przez Pana Tadeusza Szymańczaka, które 
odbędzie się 21 lutego br. ( wtorek ) w Gminnym Ośrodku Kultury w Szelkowie.  
 
Roman Płodziszewski – Radny Rady Gminy w Szelkowie zwrócił się z prośbą do 
sołtysów o przekazanie informacji o organizacji Turnieju Tenisa Stołowego w dniu 28 
stycznia br. 
 
Henryk Napiórkowski – Przewodniczący NSZZRI ,,Solidarność’’ poinformował, że 
dnia 9 lutego br. o godz. 11.00 w Gminnym Ośrodku Kultury w Szelkowie odbędzie się 
spotkanie z Posłem Henrykiem Kowalczykiem. Pan Poseł pragnie się spotkać  
z rolnikami i zebrać opinie co się dzieje  w rolnictwie.  
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Ewa Chmielewska – Sołtys wsi Zakliczewo poinformowała, że zawsze informacje 
przekazywane na sesjach zostają dostarczone do mieszkańców. Zwróciła uwagę, że 
może mieszkańcy nie chcę  uczestniczyć w szkoleniach. 
 
Joanna Staniszewska - Starszy Doradca Powiatowego Zespołu Doradców w Makowie 
Mazowieckim nadmieniła, że należy się starać przekazywać informacje mieszkańcom, 
aby dotarły do wszystkich. 
 
Ad. pkt. 9 
 
Tadeusz Lustyk – Sołtys wsi Chrzanowo zgłosił sprawę umów z Firmą ,,Błysk”, 
ponieważ są naliczane dodatkowe opłaty za segregację, a nie jest ona przeprowadzana. 
Zapytał na czym ta segregacja polega, ponieważ worków nie otrzymał. Nadmienił, iż 
dowiedział się w firmie, że Firma ,,Błysk” ma podpisaną umowę z gminami na 
przeprowadzenie segregacji śmieci. 
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków poinformował, że umowa z Firmą 
,,Błysk” jest z właścicielem, a nie z gminą. Nadmienił, że naliczanie dodatkowych opłat 
za segregację śmieci zostanie wyjaśnione. 
 
Mariusz Chodyna – Radny Rady Gminy w Szelkowie zwrócił się z prośbą do Starosty 
Makowskiego o rozmowę ze Starostą Pułtuskim w sprawie rowu melioracyjnego  
w Laskach. Nadmienił, że przy Państwie Rzewnickich stoi przy mostku woda, droga się 
rozwala. 
 
Marek Dzikowski – Radny Rady Gminy w Szelkowie zapytał Starostę Makowskiego  
o wyrażenie swojej opinii o likwidacji posterunku Energetycznego w Makowie Maz. 
 
Elżbieta Paczkowska – Sołtys wsi Smrock – Dwór zwróciła się z prośbą do radnych, 
aby przy podejmowaniu uchwały o funduszu sołeckim, wzięto pod uwagę opinie 
sołtysów. 
 
Zbigniew Deptuła -  Starosta Makowski pogratulował Radzie jednomyślności przy 
uchwalaniu budżetu Gminy na 2012 rok. Nadmienił, iż budżet jest planem działania na 
cały rok. Odnośnie realizacji zamierzeń nadmienił, iż dużo spraw jest do wykonania. 
Jest zadowolony, że Rada Gminy ujęła w budżecie środki finansowe na nowy 
samochód dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Szelkowie. Życzył Wójtowi Gminy oraz 
Radzie, aby środków finansowych  było jak najwięcej i aby zaspokoić wszystkie 
potrzeby mieszkańców. Odnośnie połączenia Rejonów i likwidacji Posterunku 
Energetycznego w Makowie Maz. poinformował, że Zarząd Starostwa wystosował 
pismo do PGE Dystrybucja S.A. w Lublinie. Nadmienił, że w tej sprawie nic nie będzie 
zrobione pochopnie. Na chwilę obecną jest dopływ energii, sieci energetyczne sięgają 
50 lat, a nawet i więcej. Poinformował, że nie sądzi, żeby była dokonywana całkowita 
likwidacja, ponieważ dostępność prądu musi  być zapewniona. W kwestii rowu 
wszystko zależy od rolników. Jednak jeżeli rów melioracyjny jest zatkany na terenie 
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